
Osnovna škola „Trsat“ 

Slavka Krautzeka 23 

51000 Rijeka 

KLASA: 007-04/23-02/4 

URBROJ: 2170-55-01-23-05 

 

 

ZAKLJUČCI  

sa 28. (dvadesetosme) sjednice Školskog odbora OŠ „Trsat“ 

u školskoj godini 2022./2023. 

 

održane dana 28. veljače 2023. godine elektroničkim putem s početkom u 08,00 sati. 

 

 

Sjednici su nazočni : 

1. Iva Močibob, predsjednica Školskog odbora,  

2. Petra Predoević Zadković, članica Školskog odbora,  

3. Gordana Topolnik, članica Školskog odbora 

4. Ivana Sošić Antunović, članica Školskog odbora, predstavnica Vijeća roditelja 

5. Silvija Lučić, članica Školskog odbora, predstavnica osnivača 

6. Uroš Mikašinović, član Školskog odbora, predstavnik osnivača 

 

Nenazočni članovi - opravdano : 

1. Marijan Drabik, član Školskog odbora, predstavnik osnivača 

 

Nenazočni članovi - neopravdano: nitko 

 

Ostali nazočni : 

1. Morana Vodopija, voditeljica računovodtva 

2. Danijela Jurčić, tajnica Škole 

 

Zapisničar: Danijela Jurčić 

Predsjedavateljica Školskog odbora predlaže sljedeći dnevni red: 

 

1. Usvajanje zapisnika s prošle 27. sjednice od dana 17.02.2023.  

2. Usvajanje Izvještaja o poslovanju za 2022. godinu, 

3. Usvajanje Izvještaja o izvršenju Financijskog plana za 2022. godinu. 

 



Ad. 1. Usvajanje zapisnika sa 27. sjednice od dana 17. veljače 2023. godine 

 

U pozivu za Školski odbor tajnica je poslala na uvid zapisnik sa sjednice Školskog 

odbora, održane dana 17. veljače 2023. godine, te postavlja upit prisutnim članovima da li netko 

ima prijedlog za nadopunu ili izmjenu zapisnika.  

 

Prijedloga za nadopunu i izmjenu nije bilo te Predsjednik nakon provedenog 

glasovanja utvrđuje da je zapisnik jednoglasno i u cijelosti  usvojen.  

 

Ad. 2. Izvještaj o poslovanju za 2022. godinu, 

  

 Na upit predsjednice Školskog odbora o usvajanju Izvještaja o poslovanju za 2022. 

godinu, članovi Školskog odbora jednoglasno daju suglasnost. 

 

Ad. 3. Izvještaj o izvršenju Financijskog plana za 2022. godinu. 

 

 Na upit predsjednice Školskog odbora o usvajanju Izvještaja o izvršenju 

Financijskog plana za 2022. godinu, članovi Školskog odbora jednoglasno daju 

suglasnost. 

 

Na upit predsjednice Školskog odbora da li netko od prisutnih članova ima još pitanja 

ili prijedloga, nitko se ne javlja za riječ, te predsjednica Školskog odbora zahvaljuje svima na 

radu i zaključuje današnju sjednicu. 

 

Sjednica je dovršena u 08,30 sati. 

 

 

  Zapisničar:       Predsjednica Školskog odbora 

Danijela Jurčić              Iva Močibob, prof. 

 


